

# Record the beauty

02 Huailian

By heart

## Ranch 农场

Horizontal texture combined with a matt crystallized glaze makes the whole series more natural. The rim of them has been highlighted by a certain color and the color combination of the rim and the body shows the delicacy of the entire series.

复古的微结晶哑光反应釉结合规矩的横纹器型，其烧成后的肌理效果自然内敛，枪色口边的提亮，形成质感的层次感，简洁的线条搭配丰富的反应效果，轮廓优雅、复古自然。

# Upon the Clouds 云上时光

04 HuaLian

Fully enjoy

White high-temperature porcelain meets transparent reactive glaze, resembling a white sky, a blue ocean, and a harmonious blend of water and sky, creating a romantic color and elegant living atmosphere, making people feel relaxed and happy.

洁白的高温瓷遇上清透的反应釉，似白色的天空，蓝色的海洋，水天一色相映成趣，营造浪漫的色彩和优雅的生活氛围，使人轻松愉悦。



## Heils 黑洛

The matte reactive glaze was fired in high temperature. With no excess decoration, the minimalist style shows the glaze texture.

高温烧制哑光反应釉，摒弃传统风器型，没有多余的装饰淋漓尽致地展现釉色质地。

## Billows 静澜

The color of the radiant radiance is as bright as the sun. High temperature reactive glaze with the characteristic texture makes the layer richer.

发色之耀彩，光焰朗以景彰。高温反应釉的窑变魅力，搭配器型的纹理，层次感更丰富。



# Blue Lagoon 蓝湖

08 HuaLian

# Particulars

The natural handmade edges, fired in high-temperature reduction atmosphere, the grain texture of the clay is naturally revealed, bring a romantic atmosphere to your dining table.

自然手工的边缘，高温还原烧制的窑变釉，既精致又耐用，陶泥的颗粒质感自然显露，釉层的沉积变化，为您的餐桌增添浪漫气息。



## Freedom 自由

Clean lines, special terracotta, rich matte reactive glazes with bright frit point variations, each piece presented Unique variations and a rustic sophisticated look.

简洁的线条，特殊的陶土，丰富的哑光反应釉与亮光熔块点的变化，每一个呈现独一无二的变化，打造出质朴而精致的外观。



## Islands 川屿

The combination of simple shape and reactive glaze with connotative colors brings elegance and delicacy to your table. It's perfect for everyday use.

简约的器型和带有沉淀色彩的反应釉相结合，优雅细腻，很适合日常。

# Serenity now

12 HuaLian

Original



## Radisson 屿笙

Reactive glaze combined with engobe coating, collision a different visual effect.  
带着些许神秘感的窑变效果，与化妆土结合，碰撞出不一样的视觉反应效果。

# Farmland 篱园

Shapes with handmade elements, crafted in white clay, dipped in a white sparkling reactive glaze, this collection does tell a classic and elegant story. They will literally fits in every corner of your dining table. 手工感的器型与白泥结合，高温烧制后的颗粒反应釉，优雅而耐用，以经典的白色为主调，边部手工笔刷工艺，融合了经典造型和乡村风细节，适合餐桌的每一个场景。



Color × Poetic × Life

# Mystery land 坠入秘境

16 HuaLian

# Function

The crystallization reactive glaze meets the reduction firing, presenting an effect that seems to step into a romantic starry sky, being sucked into a secret realm by the vast cosmic black hole, and falling into a dazzling space. The colors are vibrant and hazy, giving people a romantic feeling.

结晶反应釉遇上还原烧，呈现出的效果似踏入浪漫星空，被浩瀚的宇宙黑洞吸入秘境，坠入璀璨的空间。色彩斑斓，梦幻朦胧，给人一种浪漫的感受。





# Bright Garden 午后花园

20 Hualian

Value

The bright glaze color combined with the natural texture of the shape, like the garden stars of flowers blooming. Makes people relaxed and happy.

明亮的釉色结合自然肌理的器型,似花园里星星点点的繁花盛开。置身其中花香四溢,让人心旷神怡,令人陶醉。



## Pearl 珍珠

The craftsmanship's edge is combined with the embossed beads, the nostalgic brushwork effect, together with the single-layer kiln glaze, rich in layered variations, integrated into modern home life.  
手工的边缘结合串珠的浮雕，怀旧的笔刷效果，结合单层的窑变釉，丰富的层次变化，融入现代家居生活。



## Pure melody 清韵

The clear glaze texture, combined with the handmade concave-convex texture of the pottery, is like a lake surface gently brushed by the breeze, vivid and enchanting.

清透的釉面质感搭配手工凹凸的器型纹理，宛如微风轻拂过的湖面，灵动迷离。

# Ruocheng 若承

24 HuaLian

Time flies

Low saturation color matching with embossed type. It brings out the texture of the glaze perfectly.  
低饱和配色，搭配浮雕器型，完美展现釉色的质地。



## Blooming 绽放

Starting from the organic combination of shape, material, and glaze, it gives people a sense of familiar strangeness. It is both an interpretation of classic glaze and a reflection of new feelings, ultimately conveying a feeling of blossoming flowers from the inside out.

从器型、材质、釉色三种维度的有机结合出发，给人一种熟悉的陌生感，既是经典釉色的传统演绎，也是新感受的体现，从内而外给人一种花朵绽放的感受。



## Sprawl 蔓延

The iterative upgrade of classic glaze colors, combined with a color-blocking design, allows you to experience the difference in familiar glaze colors. The meticulous craftsmanship details provide a more relaxing viewing experience for users.

经典釉色的迭代升级，运用撞色的设计，感受熟悉釉色呈现的差异感。对工艺细节的雕琢，使得用户有更轻松的观感。

The delicate design of classic glaze creates a subtle human decoration that seems to be hidden within the glaze, like a fairy dancing within the bowl.

对经典釉色的细微设计，使得人为的装饰在釉色中若隐若现，好似一只精灵在碗中律动。



# Tranquility 宁静

The essence of product design is to evoke a sense of purity, cleanliness, and tranquility in the user. The clean glaze, harmonious combinations, and carefully selected materials all contribute to this experience, with each design choice laying the foundation for such feelings.

产品设计的本意是要给用户一种纯洁、干净、宁静的感受，干净的釉色、搭配和材质，设计中的每一个选择都在为这种感受做铺垫。



Simple × Poetic × Life



## Purity 白瑾

Natural and casually shape, fired by reducing flame, making them clear like jade. We also applied colors on the edge by brushing, which enlarges the beauty as well.

自然随意的手工程型，釉色经高温还原烧制，呈现晶莹的玉质感，边部笔刷的工彩绘，呈现独具匠心的美。



## Elegance in Harmony 和韵

The pottery clay fired through reduction firing exudes a natural granular texture, combining the black, white, and red colors from lacquerware. After high-temperature firing, it creates a crystalline floral effect, merging with the textured relief shape, presenting a rich variety of changes.

还原烧的陶泥，透着自然的颗粒质感，将漆器中的黑白红色彩，经高温烧制成晶花效果，与肌理浮雕的器型相结合，呈现丰富的变化。

## Grassy 唐草

Linear embossment combined with high-foot body. What a delicacy! A matt glaze on pottery-like clay can make you feel purity and elegance of the mother nature.

干净利落的线条感浮雕，高脚利坯工艺，地道精致，哑光窑变釉与陶泥相匹配，呈现质朴自然的素雅效果。





## Cherry Blossom 蓝樱

The blue cherry blossom is combined with the classic crystalline reactive glaze. The white clay material is fired at high temperature, and the glaze is bright and rich in color. The combination of spray glaze treatment shows different layers and is exquisite and rich.

蓝色樱花与经典的结晶窑变釉结合，白泥材质经高温烧制，釉面透亮，颜色丰富，结合喷釉工艺处理，呈现出不同的叠加层次，精致丰富。

## Flowing Colors 流彩

Through the combination of material and glaze color in the design, the texture of the product is highlighted. The flowing glaze effect on the inside of the utensil contrasts sharply with the clean material on the outside, presenting a sense of liveliness.

通过材质与釉色的结合设计搭配，体现产品质感。器具内的流釉效果与外部干净的材质形成鲜明对比，呈现出灵动的感觉。





Wanderlust  
beckons



## Simple



## Inkjet

Ceramic inkjet printing, a perfect blend of art and craftsmanship. Delicate lines, rich colors, portraying unique patterns.



Stardust  
souls



Breeze





## Nature

We can make our closer to what we imagine by making choices.



Simple × Poetic × Life



## Function

In fact, the beauty of life can be seen everywhere. We can make our life closer to our imagination through efforts and choices.



# Dream boy

52 HuaLian

Growth

